
Anon1612: Domnule primar! Felicitari pentru tot ce faceti pentru comuna si locuitori! Am si eu o 

intrbare: Cum comentati ridicarea presedintelui CJC,NicusorConstantinescu, pentru a fi dus la DNA? 

otilia: Bună ziua. Care sunt cele mai importante planuri pentru anul 2014?  

anon1612: Cum ati reactionati cand ati auzit stirea? Credeti ca pana la urma Nicusor Constantinescu va fi 

arestat, dat fiind faptul ca a inceput deja urmarirea penala? 

otilia: Mult succes în ceea ce faceti si un an nou cat mai reusit 

Obama: buna ziua, daca ati fi in locul lui Nicusor ce ati face? 

Anca: Buna ziua, Este adevarat ca intregul Consiliu Local din comuna Pestera este PSD? Daca da, cum 

comentati acest lucru? 

dan: Buna ziua dom primar,ce se mai intampla cu banii  pentru inundatile de la pestera 

dan: mai candidati la primarie  

 InvitatZIUA:  Se confirma faptul ca nemultumirile noastre sunt cauzate de incalcarile repetate de lege 

ale presedintelui Consiliului Judetean. Ma bucur ca acest lucru este sesizat si de institutiile statului, care 

au actionat si care, pentru prima data in 12 ani de zile, incep sa isi faca datoria. 

Obama: la puscarie cu ei 

 InvitatZIUA:  Mi-as dori din tot sufletul sa elimin riscul inundatiilor pentru localitatea Pestera, pentru ca 

acesti oameni sa nu mai traiasca cu aceasta neliniste ca oricand se poate intampla o nenorocire. Acest 

fenomen se repeta de sute de ani, la perioade de timp mai mici sau mai mari. 

alina: Buna ziua! Felicitari pentru protestul initiat, ar fi cazul sa vi se alature si ceilalti colegi primari, nu 

credeti? 

dan: nu ar fi fost mai bine decat sa aruncati banii pentru petrecerile fastuoase de 1 mai, sa rezolvati 

problema podurilor care se inunda? 

Anon1612: va vedeti viitorul presedinte al CJC? daca DA, ce ati face pentru judet? 

 InvitatZIUA:  Daca au destule dovezi, mi-as dori sa se faca dreptate pentru intreg judetul, care de 14 ani 

e terorizat, batjocorit si umilit de acesti indivizi. Imi doresc ca toti oamenii de calitate din acest judet sa 

aiba o sansa.  

 InvitatZIUA:  Multumesc lui Dumnezeu ca nu sunt! Dar barbateste ar fi sa se prezinte in fata instantelor 

si sa isi dovedeasca nevinovatia. 

 InvitatZIUA:  Da, este adevarat. Acest lucru este urmare a unei negociere pe care noi am respectat-o si 

pe care, din pacate, presedintele CJC a ignorat-o cu desavarsire. Un exemplu elocvent este anul 2013, 

cand comuna a fost distrusa de inundatii, iar CJC nu alocat niciun leu pentru remedierea pagubelor 



produse. Nici macar nu s-a deplasat in comuna Pestera sa vada teroarea in care traiesc acesti oameni de 

130 de ani. 

 InvitatZIUA:  Nu am primit niciun ban, tocmai acesta este motivul pentru care voi organiza protestul. 

marius: buna ziua. cum credeti ar putea primarii să scape vreodată de „cămaşa de forţă a politicului”? 

este de dorit sa se intample acest lucru, dar cum? si cand?  

 InvitatZIUA:  Vom vedea. E prea devreme sa ma pronunt acum. 

 InvitatZIUA:  Nu pot vorbi eu in numele lor. Fiecare primar isi prezinta comunitatea asa cum crede de 

cuviinta. 

Anon5191: Ce alternativa aveti pentru sefia cjc? pe cine vedeti pregatit sa preia un judet precum cta, cu 

datorii financiare si nu numai? pe cine ati sustine dvs? 

 InvitatZIUA:  Spre stiinta d-voastra, Primaria Pestera aloca anual, pentru Ziua Comunei, 25.000 de lei, iar 

construirea acestor poduri costa 8 milioane de lei. Inchipuiti-va cati ani ar trebui sa nu mai organizam 

Ziua Comunei pentru a construi aceste poduri! Vă spun eu: 320 de ani. 

andrei: buna ziua! v-am auzit vorbind de o liga a primarilor. sunteti singurul care protesteaza, asa ca pe 

ce primari va bazati?  

 InvitatZIUA:  Am mai primit aceasta intrebare, ma onoreaza, dar deocamdata exista un presedinte al 

CJC, asa cum este el, a fost ales de oameni. 

 InvitatZIUA:  Prin infiintarea unei ligi a primarilor, apolitica, in care sa se ia decizii in unanimitate, pe 

principiul toti pentru unul, unul pentru toti.  

 InvitatZIUA:  Nu stiu cine si-a manifestat dorinta pentru a intra in aceasta competitie, dar in judetul 

Constanta sunt aproximativ 700.000 de oameni si, printre ei, sunt mii de oameni capabili sa administreze 

mai bine judetul, numai ca li s-a oferit ocazia. 

 InvitatZIUA:  Eu protestez pentru drepturile comunitatii mele, oamenii pe care ii reprezint sunt singurii 

pe care ma bazez. Daca exista si alti primari care impartasesc nemultumirile noastre, cu atat mai bine, 

ecoul va unul mai rasunator, iar schimbarea in bine ar interveni mai repede. 

Anon4937: apropode protest,se vor alatura si locuitorii din alte localitati?ţ 

Anon4597: Cum spune dl. Primar ca este un opozant al administratiei judetene in conditiile in care la 

toate alegerile PSD a avut acolo procente covarsitoare de peste 90%? 

 InvitatZIUA:  Am primit semnale din mai multe localitati cum ca ar dori sa se alature protestului 

organizat de noi si alti oameni si asta pentru ca problemele noastre reprezinta, de fapt, problemele 

intregului judet. 



InvitatZIUA:  Tocmai asta e nemultumirea, anume ca noi i-am votat cu peste 95%, iar ei nu se tin de 

cuvant. Prin acest protest ne manifestam dezamagirea fata de niste oameni care ne-au mintit. 

Dragos: Felicitari d-lui Primar pentru activitatea de pana acum. Stiu ca la dansul in comuna este cea mai 

frumoasa scoala din judet. 

Anon7038: unde va vedeti pozitionat peste 4 ani pe esichierul politic constantean? 

a: Cum credeţi că poate influenţa activitatea politică din Constanţa în cazul în care Nicuşor 

Constantinescu va fi arestat? 

 InvitatZIUA:  Nu ma regasesc nicaieri pe esicherul politic, pentru ca eu sunt om de administratie si imi 

place ca in urma mea sa ramana fapte. 

 InvitatZIUA:  Sper ca politicul sa nu mai poata influenta nimic si sa lase administratia publica locala sa isi 

faca dotoria. va multumesc si va doresc o zi buna 


